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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA JUNTA PERMANENT 
PROVISIONAL DE LA FACULTAT DE BIOCIÈNCIES, CELEBRADA EL 28 
DE MARÇ DE 2007. 
 
A Bellaterra, a les 15:38 hores del dia 28 de març de 2007, es reuneix la Junta 
Permanent Provisional de la Facultat de Biociències, en sessió ordinària i sota la 
presidència del Sr. Degà, actuant de fedatari el Secretari de la Facultat i amb 
l’assistència dels següents membres de la Junta: 
 
 
Arús Caraltó, Carles 
Barbé García, Jordi 
Carrassón López de Letona, Maite 
Cuevas Ruíz, Francisco José 
Jaraquemada Pérez de Guzmán, Dolores 
Lafuente Sancho, F. Javier 
Llagostera Casas, Montserrat 
Lloret Maya, Francisco 
Mallorquí Graupera, Montserrat 
Martí Roca, Esther 
Martínez Alonso, Maria Ramos 
Molinero Egea, Amàlia 

Navarro García, Maite 
Nogués Bara, Victòria 
Nogués Sanmiquel, Carme 
Pechoabierto Saorín, Carme 
Plana Coll, María 
Retana Alumbreros, Javier 
Rodrigo Domínguez, Anselm 
Roure Nolla, Joan 
Santa-Cruz Alemán, Maria Carmen 
Velázquez Henar, Maria Antonia 
Vendrell Roca, Josep 

 
Excusa la seva assistència el prof. Jaume Aguadé, per defunció del seu pare. 
 
S’inicia la Junta Permanent de la Facultat de Biociències amb l’ordre del dia següent: 
 

1. Aprovació, si s’escau, de l’acta de la reunió anterior 
2. Informació de l’Equip Deganal. 
3. Aprovació, si s’escau, de la proposta inicial del Mapa de Titulacions de la 

Facultat.  
4. Proposta de dedicació d’una sala en memòria del Dr. Josep Egozgue. 
5. Proposta d’adhesió a la celebració del 18è Congrés de Metges i Biòlegs de 

Llengua Catalana. 
6. Afers acadèmics. 
7. Afers de tràmit. 
8. Torn obert de paraules 

 
 
1.- Aprovació, si s’escau, de l’acta de la reunió anterior 
 
S’aprova l’acta, per assentiment. 
 
 
2.- Informe de l’Equip Deganal 
 
El Degà inicia la seva intervenció fent arribar, en nom de la Facultat, unes paraules de 
consol al prof. Aguadé, pel decés del seu pare. 
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El Degà fa la presentació, a la vegada que dóna la benvinguda, del Sr. Francisco 
Cuevas, nou Gestor Acadèmic de la Facultat de Biociències i del Sr. Jordi Moreno, 
especialista en Audiovisuals del Laboratori docent de C. de la Comunicació que 
s’incorpora a la nostra Facultat. 
 
Seguidament el Degà informa dels següents temes: 
 
- Informe del darrer Consell de Govern: 

· La LOU està en el tràmit del Senat i possiblement serà aprovada ben aviat (cap a 
finals d’abril). Com a conseqüència s’hauran de modificar els Estatuts de la UAB. 

· S’han aprovat noves modificacions de la carrera acadèmica de la UAB. 
· Fa unes tres setmanes es va signar, davant de Notari, la constitució del Parc de 

Recerca de la UAB, constituït com a Consorci oficial. 
· S’està elaborant un document sobre la repartició d’espais a la Universitat, per tal de 

racionalitzar la utilització d’aquests. 
· S’ha aprovat la constitució de la Comissió d’ Emparament per al personal docent, 

pels conflictes que s’originin entre Departaments i professors, en el moment 
d’assignació de docència. 

· El 30 d’abril s’ha de presentar un primer esborrany dels Acords Interns de 
Planificació (AIP). S’ha tramés la documentació rebuda per tal de començar a 
analitzar-la. A finals de maig s’haurien d’haver aprovat els acords. 

 
- Ha tingut lloc una reunió monogràfica de l’Equip de Govern, amb els Degans, per 

parlar del Graus. 
 
- Estat de les obres: 

· Espigó C7-parell. Les obres estan acabades i el trasllat d’Enginyeria Química, està 
previst pel 30 d’abril i el del Dept. de Biologia Cel·lular pel 2 de maig. 

· Mòdul C0, al costat del restaurant, està acabat i desprès de les vacances es podran 
iniciar els corresponents trasllats. 

· A partir del 21 de maig estarà acabada la nau del servei de RMN. 
· Les obres del nou Deganat i de la nova Gestió Acadèmica de Biociències podrien 

estar finalitzades cap a la primera quinzena de maig. 
· Queda pendent el trasllats del laboratori que està en la 4ª planta de la Torre C2-senar, 

que es farà a l’estiu, per tal que siguin funcionals al setembre. 
 

- Personal de la nova Gestió Acadèmica de Biociències: 
· Les noves persones que arribaran a la Gestió, de moment, es podrien ubicar en els 

antics espais del SID, que a la seva vegada es traslladarà cap a l’entrada nord de la 
Facultat. 

· Tres persones (Antònia Giménez, Antoni Rubio i Sílvia Puyoles com a personal de 
suport) passarien de la Gestió Acadèmica de Ciències a la de Biociències.  

 
- El Secretari de la Facultat explica el procediment de treball seguit per la Comissió 

d’elaboració de l’avantprojecte de Reglament de la Facultat de Biociències, que ja està 
finalitzat i que, a partir d’ara, entra en la fase d’exposició pública, per tal de recollir 
les propostes d’esmenes i modificacions. 

 
- De la mateixa manera, el Secretari explica com s’està avançant en el procés de 

confecció de la nova web de la Facultat. 
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- El Vicedegà Josep Vendrell passa a explicar el nou model que s’està preparant per la 

elaboració del proper pressupost: 
· Es farà una proposta de distribució del pressupost que haurà de ser aprovada 

inicialment per l’equip deganal. 
· En una propera Junta Permanent, quan tinguem el pressupost que correspongui a la 

Facultat, es podrà comentar el model i fer la distribució del nou pressupost. 
· S’ha rebut l’Ajut a la millora de la seguretat per laboratoris de docència, amb un 

importa de 34.864,33 €. 
· S’ha rebut l’ajut per a l’Adquisició i renovació d’equipaments per laboratoris i altres 

espais docents eu 141.618 € . No s’ha variat el model de distribució previst. 
· El Vicedegà fa uns comentaris sobre la distribució de la línia 3 (software i SID). La 

compra de software per titulacions era altament ineficient i ara s’ha decidit 
aconsellar que les noves peticions es canalitzin des del SID, amb la voluntat 
d’optimitzar la compra en les properes adquisicions. 

 
- La Vicedegana Antònia Velázquez informa sobre les Jornades Pràctiques per 

professorat de secundària i sobre l’Any de l’Evolució: 
· Des del programa ARGO es va iniciar una nova activitat que requeria professorat i 

laboratoris de les diferents titulacions. En la primera jornada es va realitzar una 
xerrada. Per la segona jornada es varen programar unes pràctiques en els laboratoris 
integrats de Biologia. No es va poder completar tot el programa, tal com estava 
proposat, per problemes i disponibilitat d’aules. Es van realitzar un total de 5 
sessions pràctiques. El resultat va ser molt interessant. Una de les qüestions 
importants per la continuació del programa és que faran falta recursos o 
reconeixement docent per la tasca que fan els nostres professors. 

· Dins de l'Any de l'Evolució, a la UAB, les Facultats de Ciències i de Biociències van 
organitzar, el 28 de febrer, la jornada "Evolució Prebiòtica". La jornada va incloure 
diverses xerrades i la inauguració de la reproducció de l'aparell de Miller-Urey que 
s'ha instal·lat, de manera permanent, al vestíbul de les Facultats de Ciències i de 
Biociències. 

 
Finalitzat l’apartat d’informació de l’Equip Deganal, s’obre un torn de paraules. 
 
· La professora Victòria Nogués pregunta, en referència a la futura Gestió Acadèmica, 

sobre si està previst el suport d’un becari per atendre als estudiants Erasmus i com 
es farà la programació del proper curs, ja que els terminis de temps que tindrem 
seran molt curts. 

· La professora Maite Carrassón fa un comentari sobre la gravetat del fet que no se’ns 
hagi donat el personal d’administració que ens havien promès. Per altra part, 
comenta, que no tenim espais encara disponibles i suggereix que es pugui demanar 
un suport de l’antiga Gestió Acadèmica. També explica en referència al programa 
ARGO, que el BABVE ha estat acollint alumnes i des de fa 2 anys ha obtingut 
recursos i que pels propers anys també caldrà demanar-los. 

· El professor Carles Arús demana un aclariment sobre el tema del programari 
/software; en referència a que si cal demanar multi-llicències, possiblement serà més 
car. 

· La Sra. Carme Pechoabierto, responsable del SID, explica que, per l’experiència 
d’aquest any, val molt la pena que es canalitzi l’adquisició de llicències a través del 
SID, ja que s’aconsegueixen millors preus. També explica que, malgrat que el SID 
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es traslladi, a les aules tindrem el mateix suport que quan estaven al costat mateix. 
Igualment fa un comentari sobre els problemes en els discs durs dels PC del primer 
Renovi. Hi haurien un 200 ordinadors afectats a l’edifici C. Aclareix que per les 
màquines comprades i donades a la UAB el suport no és el mateix que per les 
adquirides en els plans Renovi. Finalment informa que, des del SID, es proposa fer 
una mena de butlletí d’informació, amb periodicitat indeterminada. 

· La professora Montse Llagostera pregunta sobre els terminis en que estarà finalitzada 
la Web. 

 
· A aquestes qüestions contesta el Degà, Jordi Barbé. En el tema de la Gestió 

Acadèmica explica que el que va dificultar la proposta inicial és que la Gerència de 
Personal va considerar que no era oportú seguir amb la proposta que ens havien fet i 
es va agafar a la via dels concursos, tal com s’han planteja finalment. 

· Sobre el tema dels becaris Erasmus, segons l’Administradora de Centre –Esther 
Martí- no ens en donen cap. S’ha demanat, però, que la plaça s’ocupi per un 
professional, en lloc d’un becari. Això vol dir que haurem de compartir el becari 
amb la Facultat de Ciències. 

· Sobre el tema dels plans docents, el Degà informa que, fa un parell o tres de dies, ha 
arribat un fulls per la realització del Pla Docent i que en tot cas es un tema que 
queda pendent per desprès de vacances de Setmana Santa. 

· El nou Administrador Acadèmic, el Sr. Francisco Cuevas, informa que ha rebut tot el 
suport d’en Rafael Contreras, per tal de poder arribar al juliol sense masses 
problemes. Que procuraran que tot surti de manera convenient i que a finals d’abril 
està previst poder començar a treballar. 

 
 
3.- Aprovació, si s’escau, de la proposta inicial del mapa de titulacions de la 
Facultat de Biociències 
 
El Degà explica la forma i procediments de com ens ha anat arribant la informació sobre 
l’estructura dels futurs estudis de la UAB, en el marc de l’EEES. Explica com ha estat 
elaborada la proposta que es porta a aprovació. En síntesi, es proposa que les etiquetes 
de les diferents especialitats es converteixin en títols de graduat. Així mateix recorda 
que els noms que es proposen aquí son provisionals i poden variar o desaparèixer. 
Igualment informa de les reticències que alguns títols (Biologia ambiental i 
Biomedicina) han despertat en dues Facultats de la UAB.  
 
El Degà informa, igualment, que també es presentarà la proposta de Postgraus, segons 
l’esquema de la informació rebuda per cadascun dels membres de la Junta Permanent. 
 
Pel que fa a la proposta de Graus, el Degà Jordi Barbé, explica que com a justificació de 
la  proposta s’ha intentat contestar a tres qüestions fonamentals: és estrany el que es 
proposa? hi han prou estudiants por dur-ho a terme? ho podem fer amb els recursos 
actuals?. Com resposta a aquestes qüestions, el degà presenta números que justifiquen 
aquests tres punts. 
 
Finalitzada l’explicació de la proposta, s’obre un torn de paraules: 
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· La professora Maite Carrassón considera que la Biologia Ambiental és Biologia pura 
i que no interfereix amb qualsevol d’altra Facultat, el mateix que succeeix amb la 
proposta de Grau en Biomedicina. 

· La professora Amàlia Molinero considera que la Biomedicina té una projecció 
europea evident. També especifica que en el document sobre avantatges i 
inconvenients que ha arribat, hi han errors en els llocs on es diu que es cursa 
Biologia. Hi consta que es fa Biologia a Lleida i Tarragona i no és correcte. També 
recorda que el Departament que ha proposat aquest títol de Biomedicina, és un 
departament multidisciplinari que imparteix docència a Medicina. 

· El professor Carles Arús manifesta que el Departament de Bioquímica i Biologia 
Molecular recolza el nom de Biomedicina, a la vegada que informa que la UPF vol 
presentar una titulació de Biomedicina associada a Medicina. 

· La professora Dolores Jaraquemada, informa que la UPF volia que els seus alumnes 
passessin a Medicina i que això no és possible. El nostre cas no seria aquest, ja que 
es tractaria d’un Grau de Biociències. 

· La professora Montserrat Llagostera manifesta el seu suport al títol de Biomedicina. 
· El professor Anselm Rodrigo pregunta si la ETSE proposarà un títol d’Enginyeria 

Ambiental, la qual cosa ens preocuparia. El Degà diu que, pel moment, no li consta. 
· El professor Javier Retana demana que tota aquesta informació arribi al Rectors i als 

Vicerectors. 
· El Degà informa que el dia 12 d’abril està prevista una reunió amb els Vicerectors 

corresponents, on es pensa plantejar aquests temes. 
 
Finalment, s’aprova la proposta del mapa de títols de la Facultat de Biociències per 
assentiment. 
  
 
4.- Proposta de dedicació d’una sala en memòria del Dr. Josep Egozcue 
 
Des del Departament de Biologia Cel·lular i Immunologia, es va suggerir dedicar una 
sala en memòria del Dr. Josep Egozcue. La Facultat, recollint aquesta voluntat, proposa 
dedicar-li l’actual segona Sala de Graus, ubicada al costat del CREAF. D’aquí un temps 
aquesta sala quedarà incorporada al BABVE i el CREAF subvencionaria una nova Sala 
de Graus al costat d’on està actualment el SID. En tot cas, el nom d’aquesta sala es 
mantindrà encara que hi hagi un canvi d’ubicació. 
 
La professora Maite Carrassón manifesta que és un honor que s’hi posi aquest nom a la 
sala. 
 
S’aprova aquesta proposta per assentiment. 
 
 
5.- Proposta d’adhesió a la celebració del 18è Congrès de Metges i Biòlegs de 
Llengua Catalana 
 
S’ha rebut una carta del President del 18è Congres de Metges i Biòlegs de Llengua 
Catalana, que s’ha de celebrar a Girona els dies 12, 13 i 14 d’octubre de 2008, en la que 
demana l’adhesió de les Facultats que imparteixen algunes de les branques de les 
Ciències de la Salut. 
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Una vegada llegida l’esmentada carta, es procedeix a votar la proposta d’adhesió de la 
Facultat de Biociències a aquest 18è Congres. S’aprova la proposta per assentiment. 
 
 
6.- Afers acadèmics 
 
- S’aprova, per assentiment, les modificacions de prerequisits en les assignatures 

següents: 
· Assignatura de Micologia Aplicada. establir el prerequisit d’haver superat 

l’assignatura de Micologia. Eliminar el prerequisit d’haver aprovat Botànica (ho és 
per la Micologia). 

· Assignatura d’Enginyeria genètica dels microorganismes. Eliminar el prerequisit 
d’haver aprovat les assignatures: Biologia molecular, Genètica molecular, 
Ampliació de Biologia cel·lular i Virologia. 

 
- S’analitza la sol·licitud arribada des d’una professora de la Titulació de Bioquímica, en 

la que demana la possibilitat de tenir un alumne de suport a les pràctiques. Desprès 
d’una breu lectura del programa de suport a les pràctiques; s’aprova, per assentiment, 
aquest programa  i la sol·licitud. 

 
 
7.- Afers de tràmit 
 
- Informe de tribunals de Proves de Conjunt per Biotecnologia per a Daneida 

Lizzarraga Lòpez. 
- Informe d’un tribunal de 6ª convocatòria  de l’assignatura de Matemàtiques. 
- Aprovació d’activitats com a crèdits de lliure elecció: 

· Quatre activitats proposades pels Laboratoris Garrigó. 
· Workshop proposat per la Facultat de Veterinària. 
· Programa de suport a les pràctiques. 

 
   
8. Torn obert de paraules 
 
Els assistents no demanen cap intervenció més. 
 
Sense més temes a tractar, s’aixeca la sessió a 17:45 hores de la tarda. 
 
 
Bellaterra (Cerdanyola del Vallès), a 28 de març de dos mil set. 
 
 
Vist i plau:       
Degà:        Secretari: 


